

1. 世界

- 【a】 求上帝保守海地在总理亨利辞职后，在过渡期间有人道救援，未来选出新总理，重振国家经济、减少饥荒和实现国家和平。
<https://news.seehua.com/post/1131896>
- 【b】 求上帝平息也门武装组织的怒火，停止攻击在红海区域的货轮船，并以谈判来表示其诉求。求主赐下和平在红海，使所有货轮安全行驶该区域。
<https://news.seehua.com/post/1132151>
- 【c】 求上帝赐给韩国政府有智慧，竭力维持紧急诊疗和医疗秩序体系，并展开对话来聆听与解决医生罢工潮。
<https://news.seehua.com/post/1131798>

2. 国家

- 【a】 在斋戒月期间，愿上帝帮助我国国民学习互相尊重，彼此包容，并且使用我们成为群体中的一束光，彼此代求，以生命影响生命。
- 【b】 愿上帝透过我国移民局帮助来我国避难的难民得到爱心的对待、妥善的照顾和人道的救援，并且按照国际标准程序，确保遣送难民的流程安全进行。
<https://news.seehua.com/post/1132357>
- 【c】 愿上帝看顾我国受损坏的残旧学校能得到拨款来进行全面的维修与妥善的修复，确保师生们在安全的建筑物里上课，生命得到保障。
<https://news.seehua.com/post/1131943>

3. 教会

- 【a】 愿上帝引导教会继续敬畏神，昼夜喜爱神的话，不随从恶人的计谋和罪人的邪念。
- 【b】 愿上帝赐教会毅力，坚持大斋期禁食，为自己守望祷告，敞开心与主面对面，求神转化改变罪恶的一面。
- 【c】 祈求上帝带领教会彼此同心，效法基督，在服事上谦卑学习，彼此包容，使荣耀归于父上帝。

4. 家庭

- 【a】 求上帝赐父母们有从主而来的智慧教导孩子，并以生命榜样影响生命，将信仰传承下一代
- 【b】 求主耶稣的爱散播在每个家庭里，让每个家人愿意彼此接纳，在主里享受亲切温暖的大家庭
- 【c】 求圣灵每天赐给我们心里的力量，使我们不止尽心尽力尽意爱神，也在主里爱人永不止息

Issachar Watchmen Methodist 14-20/03/2024

Prayer Items for 3rd week of March

1. World

- [a] May God safeguard Haiti during the transition period following Prime Minister Henry's resignation. Pray that humanitarian aid is secure and may the selection of a new prime minister in the future revitalizes the national economy, alleviates hunger, and achieves national peace.
<https://rb.gy/5jvx0v>
- [b] May God pacify the anger of the armed groups in Yemen that they will cease their attacks on cargo ships in the Red Sea region, and encourage them to express their grievances through peaceful negotiations. May the Lord bring peace to the Red Sea and allow all cargo ships to navigate the area safely.
<https://rb.gy/51pd84>
- [c] May God grant wisdom to the South Korean government to diligently maintain the emergency medical care and healthcare system; and engage in dialogue to listen to and address the concerns of the doctors who are on strike.
<https://rb.gy/ph8pdi>

2. Country

- [a] During the month of Ramadan, may God help our citizens learn to respect and tolerate each other. May we become a beacon of light within our communities as we pray for our friends. May our life testimony make an impact on theirs.
- [b] May God, through our country's immigration department, assist refugees who are seeking asylum in our country with compassionate treatment, proper care, and humanity. May the process of repatriating refugees be safe and according to international standards. <https://rb.gy/4ebw30>
- [c] May God look after our country's damaged and dilapidated schools. Pray for the provision of funds for comprehensive repairs and proper restoration to ensure that teachers and students can attend classes in buildings that are safe and secure.
<https://shorturl.at/kAJT3>

3. Church

- [a] May God guide the church to continue fearing Him, to delight in His word day and night, and to not follow the counsel of the wicked or the ways of sinners.
- [b] May God grant the church perseverance to observe the fasting for Lent, to remain vigilant in prayer, to open their hearts to the Lord, and to seek for God's transformation and change in the face of sin.
- [c] May God lead the church to be of one heart, to imitate Christ, to learn humility in service, to be tolerant of one another, and to bring glory to God the Father.

4. Family

- [a] May God grant all parents His wisdom to guide their children by being an example for them to follow. Pray that parents can teach their children to influence others, and to pass down the faith to the next generation.
- [b] May the love of the Lord Jesus spread to every family member, so that each member is willing to accept one another, thus creating warm and loving relationships.
- [c] May the Holy Spirit strengthen our hearts every day, so that we not only love God with all our hearts, strength, and minds, but also love others as ourselves.

Isakhar Pengawal Methodist 14-20/03/2024

Doa minggu ketiga Mac

1.Dunia

- [a] Doa agar Allah membantu Haiti selepas peletakan jawatan Perdana Menteri Henry, dan memberikan bantuan kemanusiaan semasa tempoh peralihan, serta memilih perdana menteri yang baru pada masa depan untuk menyuburkan ekonomi negara, mengurangkan kadar kelaparan, serta mencapai keamanan negara.
<https://shorturl.at/rDOU2>
- [b] Doa agar Allah menenangkan kemarahan kumpulan bersenjata di Yemen, menghentikan serangan mereka ke atas kapal kargo di kawasan Laut Merah, dan mendorong mereka untuk mengelurkan seruan mereka melalui perundingan. Semoga Tuhan memberikan keamanan kepada Laut Merah agar semua kapal kargo berlayar dengan selamat di kawasan tersebut. <https://shorturl.at/awOY7>
- [c] Doa agar Allah memberikan kebijaksanaan kepada kerajaan Korea Selatan untuk mengekalkan sistem penjagaan kesihatan kecemasan dan penjagaan kesihatan, serta terlibat dalam dialog untuk mendengar dan menangani mogok doktor.
<https://tinyurl.com/yc8k5t78>

2.Negara

- [a] Semasa bulan Ramadan, doa agar Allah membantu warganegara kita belajar untuk menghormati satu sama lain, saling bertolak ansur, dan menjadikan kita sebagai cahaya dalam komuniti kita. Marilah kita berdoa untuk rakan-rakan, serta mempengaruhi kehidupan mereka dengan terang Kristus yang ada dalam kehidupan kita.
- [b] Doa agar Allah, melalui Jabatan Imigresen, membantu pelarian yang mencari perlindungan di negara kita dengan kasih sayang, memberi penjagaan yang sewajarnya, dan bantuan kemanusiaan, serta memastikan keselamatan mereka dan proses pemulangan pelarian mengikut piawaian SOP antarabangsa. <https://shorturl.at/lqyFP>
- [c] Doa agar Allah menjaga sekolah-sekolah kita yang rosak dan usang, menyediakan dana yang mencukupi untuk pembaikan dan pemulihan yang keseluruhan supaya para guru dan pelajar dapat menghadiri kelas di dalam bangunan yang selamat dan nyawa mereka di bawah perlindungan.
<https://shorturl.at/cfpQR>

3.Gereja

- [a] Doa agar Allah membimbing gereja untuk terus takut akan-Nya, dengan gembira memikirkan firman-Nya siang dan malam, tidak mengikuti nasihat orang jahat atau jalan orang berdosa.
- [b] Doa agar Allah memberi kekuatan kepada gereja untuk mengamalkan berpuasa semasa bulan Lent, berusha dalam berdoa, untuk membuka hati kepada Tuhan secara langsung, dan untuk mencari transformasi dan perubahan dari Allah dalam menghadapi dosa.
- [c] Doa agar Allah memimpin gereja agar bersatu dalam hati, mencontohi Kristus, belajar merendahkan diri dalam berkhidmat, bertoleransi terhadap satu sama lain, dan membawa kemuliaan kepada Allah Bapa.

4.Keluarga

- [a] Doa agar Allah memberikan kebijaksanaan kepada ibu bapa dari Tuhan untuk mengajar anak-anak mereka, dan melalui kehidupan mereka, menjadi contoh yang mempengaruhi anak mereka dan mewarisi iman kepada generasi yang seterusnya.
- [b] Doa agar kasih sayang Tuhan Yesus tersebar di setiap keluarga, supaya setiap ahli keluarga menerima satu sama lain, menikmati hubungan yang penuh kasih dalam Tuhan.
- [c] Doa agar Roh Kudus memberikan kekuatan di dalam hati kita setiap hari, supaya kita bukan sahaja mencintai Allah dengan segenap hati, usaha, dan akal kita, tetapi juga mencintai orang lain dalam Tuhan secara berterusan.